
Årsmöte Estepona Nórdico

Datum 2015-02-25, klockan 10.30

Plats ACE Club, Calle San Roque 69, Estepona

Deltagare Se bifogad lista

Öppnande

Föreningens ordförande Ulf Hedendahl hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat.

• Fastställande av röstlängd

Antalet röstberättigade medlemmar räknades och antecknades vid ankomst till lokalen. Årsmötet 
beslutade att fastställa röstlängden. Totalt närvarade 20 röstberättigade medlemmar. Förteckning av 
närvarande redovisas i bifogad bilaga. 

• Val av ordförande och sekreterare för årsmötet

Årsmötet beslutade att välja Ulf Hedendahl till mötesordförande.

Årsmötet beslutade att välja Göran Ahlin till mötessekreterare.

• Val av två justerare och rösträknare

Årsmötet beslutade att utse Bengt Johansson och Margareta Broman till mötets justerare och 
rösträknare.

• Årsmötets behöriga utlysande

Årsmötet beslutade att årsmötet enligt stadgarna är behörigt utlyst.

• Fastställande av dagordning

Årsmötet beslutade att godkänna utskickad dagordning.

• Godkännande v föregående års protokoll

 Årsmötesprotokoll från 25 feb 2024 godkändes.

• Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse

Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse presenterades av Ulf Hedendahl. 

 Föreningen har vid dagens datum 691 betalande medlemmar. Under år 2024 genomfördes ca 300 
aktiviteter. Aktiviteterna har omfattat bland annat vandringar, stadspromenader, tapasrundor, quiz, 
boule, vinresor, föredrag, luncher för män, luncher för kvinnor. Ordförande passade på att tacka alla 
aktivitetsledare, ca 30 st., som gör att vi får allt att fungera.

 Vi genomförde Nordic Day den 19 oktober på strandpromenaden i samarbete med Estepona kommun. 
Uppskattningsvis besöktes vi av 2 500 personer. Vi kommer att även detta år genomföra Nordic Day som 
blir den 27 september.

Föreningen genomförde en större medlemsaktivitet på Pena Flameñca, där världsartisten Johan 
Stengård stod för underhållningen. Under året har vi delat ut vårt pris Oliven två gånger. Under 
aktiviteten på Pena Flameñca utdelades förra årets utmärkelse Årets Oliv, Aceituna del Año till Shonia 
Cruz Ibarra, Turismo Marinero. Under Nordic Day utdelades diplomet till Esteponas fotbollslag, CD 
Estepona.



Föreningen medverkade med ett eget stånd vid Utlänningslagen den 20 april.

Styrelsen beslutade under oktober lämna ett bidrag på 1 000 Euro till Caritas i Valencia för att hjälpa 
översvämningens offer. Dessutom gav vi ett bidrag på 1 000 Euro till Caritas Estepona för hjälp till mat 
för behövande i kommunen. 

Styrelsen har under året 2024 hållit 9 protokollförda styrelsemöten.

Ordförande redogjorde för föreningens ekonomi. Föreningen redovisar ett överskott på 11 358 EUR. Vi 
hade vid årets början ett eget kapital på 20 932 EUR. I det ingår förbetalda medlemsavgifter för 2025 
13 620 EUR.

Ordföranden påpekade att anledningen till att vi fått så stort överskott beror till stor del att vi ännu inte 
löst lokalfrågan och vi måste fondera överskottet för ny lokal.

Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse och lägga dessa till 
handlingarna.

• Revisorns berättelse

Mötessekreterare Göran Ahlin läste upp revisorns berättelse.

Internrevisorn tillstyrker att ansvarsfrihet beviljas för interimsstyrelsen medlemmar.

• Ansvarsfrihet för styrelsen för föregående år

Årsmötet beslutade att bevilja ansvarsfrihet för interimsstyrelsen för verksamhetsåret 2024.

• Fastställande av budget för 2025

Mötesordföranden gick igenom styrelsens förslag till budget för 2025. Ordföranden poängterade att det 
än så länge finns en osäkerhet hur vi ska hantera lokalfrågan. Vi har skrivit på ett avtal med ACE om 
tillgång till deras lokal under dagtid under tisdagar fram till 15 maj i år. Vi har svårt att få till ett utökat 
samarbete eftersom ACE snarare vill utöka sin egen verksamhet. Därför anser styrelsen att vi aktivt 
måste hitta en egen lösning. 

Bengt Johansson framförde att ett sätt att avlasta jobbet för styrelsen är att projektgrupper bildas med 
ett tydligt mandat och tidsperspektiv. I föreningen finns det många medlemmar med kompetens inom 
olika områden som säkert är villiga att ställa upp. Ordföranden tyckte att detta var en bra ide och att 
styrelsen tar fram förslag om lämpliga områden. 

Mötet beslutade att godkänna budgeten för 2025. Mötesordföranden framhöll att styrelsen kommer att  
kommunicera alla aktiviteter och förändringar i budgeten på förningens hemsida.

• Fastställande av medlemsavgifter för 2026

Årsmötet beslutade att årsavgiften för varje enskild medlem är 30 EUR.

• Val av ordförande sekreterare och övriga styrelsemedlemmar

Mötets ordförande framförde att den nuvarande styrelsen är villiga att ställa upp ytterligare ett år.  Inga 
andra förslag framfördes.

Årsmötet valde Ulf Hedendahl till ordförande på 1 år

Årsmötet valde Göran Ahlin som sekreterare på 1 år

Årsmötet valde Thomas Bernsten till vice ordförande på 1 år

Årsmötet valde Gurli Korsgaard till ekonomi och medlemsansvarig på 1 år

• Val av suppleanter och valberedning

Årsmötet beslöt avvakta tillsättande av suppleanter. 



Som valberedning till nästa årsmöte utsågs Bengt Johansson och Margareta Broman.

• Val av internrevisor

Årsmötet beslöts att välja Morgan Söderberg till internrevisor

• Förslag från styrelsen

Styrelsen föreslår två mindre stadgeändringar

Under kapitel 2 föreslås en komplettering

Styrelsen kan, om ekonomiskt utrymme finns, ge donationer lokala hjälporganisationer. Styrelsen kan  
fatta beslut och genomföra detta under budgetåret. Redovisning om donationer redovisas i 
medlemsbrev och på nästa årsmöte.

Under kap 6 föreslås ett förtydligande

Erlagd årsavgift gäller kalenderår och återbetalas ej. Erlagd årsavgift återbetalas inte vid utträde.

Stadgeändringarna godkändes.

• Inkomna motioner

Motion från Astrid Prokopé

Det vore önskvärd med en bussresa till Jerez till spanska ridskolan.

En sådan resa är planerad till den 20 mars

Motion från Barbro Craehn

Vi styrelsens kontakter med kommunen bör framförs att hundägare måste plocka upp efter sina hundar 
och att man får böter om detta sker. Kommunen bör skylta bättre 

Styrelsen kommer att ta upp detta och andra ordningsfrågor vid kommande kontakter vid kommunen

Motion från Margareta Broman

Vi borde försöka få ett utökat samarbete med ACE för fler tider och även bidra ekonomiskt för att 
fräscha upp lokalen.

Lokalfrågan är prioriterad för styrelsen. Tyvärr verkar inte intresset från ACE speciellt stort att ge oss fler 
tider och att utöka samarbetet. Som framfördes under punkt 11 Budget 2025 har vi ett avtal med ACE 
som ger oss tillgång till lokalen tisdagar dagtid fram till maj. Under tiden måste vi böja att söka efter 
alternativa lokaler. Lokalerna behöver inte ha ett kök, men ett rum där vi kan få plats med 40–50 
personer i biosittning och naturligtvis toaletter och vatten. Vi kan klara av en hyra på ca 1 000 EUR i 
månaden.

Beslöts att bilda en arbetsgrupp bestående av Anders Ekman, Margareta Broman, Thomas Bernsten. 
Kompletteringar av gruppen görs vid behov

Motion från Peter Gade

Ändra namnet på Estepona Nordicos hemsida ”Svenskar i Estepona” till t ex ”Estepona Nordico” eller 
”Skandinaver i Estepona”. Anledningen är att andra än svenskar ska hitta till föreningen och känna sig 
välkomna.

Ordföranden framförde att ha förstod och i mycket håller med Peter. Dock är inte frågan så lätt. 
Facebooksidan och föreningen fyller olika syften. Facebook sidan har nästan 10 000 medlemmar och 
vänder sig till stora delar till en annan målgrupp än föreningen. Sekreteraren framförde att norrmännen 
har en liknande Facebooksida, ”Norske Klubben i Estepona”, med nästan 1 000 medlemmar.



Styrelsen anser dessutom att det är viktigt att vi fångar upp intresset från andra nordbor än svenskar för 
att på så sätt utveckla föreningen. Hur detta ska göras vill styrelsen ta med sig och arbete med under 
året.

Beslöts att styrelsen fortsätter att jobba med denna fråga och vid behov tar in representanter från 
andra nordiska länder i en arbetsgrupp

Övriga frågor

Inga ytterligare frågor

• Avslutning

Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat.

Mötesordförande: Sekreterare:

_______________________   _______________________

Ulf Hedendahl               Göran Ahlin

Justeras: Justeras:

______________________ ________________________

Margareta Broman Bengt Johansson


